
z riadneho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva obce Baftosova Lehotka dria 30.09 .2015o 17:00 hod. v zasadadke Kultrimeho domu v Bartosovej Leh6tke.

Na z6klade z'konaNR sR dislo 36911gg0 zb. o obecnom zriadeniv zmysle $ 12 ods.1 bolozvoland riadne zasadnutie obecn6ho zastupitetstva v Bartosovej Leh6tke s rireenim miesta,casu, programu rokovania av obci bolo verejne propagovand.

Lubomfr Bielik
Miroslav Kollir
Zlatica Groschov6
Eva Ka5tierovii
JUDr. DuSan Klimo
Ing. Margardta Klimov6
Ing. Iveta Sovdikovri
podl'a prezendnej listiny

Starosta obce Lubomfr Bielik otvoril riadne zasadnutie obecndho zastupitel,s tva aprivitalpritomnych.

obecndmu zastupitel'stvu bol predloZeny tento n6vrh programu:

1) Otvorenie
2) Urdenie zapisovatel'a a vol'ba overovatefov z6pisnice
3) Kontrola plnenia uzneseni
4) Jastrab6 - Privodnd potrubie rrL do vDJ - ziadost o vy,jadrenie k rizemn6mu

a stavebn6mu povoleniu
5) Cesta ku kostolu medzi domami d.25 a d.26
6) Chodnik cez cintorin

1] Nilvrh pliinu kontrolnej dinnosti hlavndho kontrol6ra obce Bartosova Leh6tka6) L'erpanre rozpodtu zaI. pokok2015
9) Prvd riprava rozpodtu
10) Ziadosti a st'aZnosti obdanov
1 1) Informricia - vyjazdovd stretnutie posrancov BBSK
12) R6zne
13) Schv6lenie uznesenia
14) Zdver

S-chvrilenie programu riadneho zasadnutia obecndho zastupitefstva. poslanec JUDr. Du5anKlimo poLiadal doplrut' bod: Doplnenie novdho dlena a v 
'r-'-- -- 

pre ochranuverejndho poriadku. poslankyria pani Zlatica Groschov6 iJ) i.{pani;rozpodtu za L polrok 2015 
-a 

9) prv6 ripr rozpodtu na cZ z d\vodunedorudenia materi6lov v dostatodnomp Lila Ing. vejotizku, kto vypracoval predloZen6 m D. Ziro iev materidloch chyba dasf o derpanf kapitril ktoni napredchddzajucom OcZ.
rogramu:
tu za I' polrok._2_015 bod 9) prvri iprava rozpodtu aprejednanie
presfvajri na najbliZ5ie zasadnutie ocz. poslankyria Eva Kastierovii

Pritomni: starosta obce:
poslanci:

Pracovnidka OcU:
Hl. kontrol6r obce:
hostia:



upozornila, Ze nebolo dodand rozpodtov6 opatrenie, na zdklade ktordho sa m6 urobit, riprava
rozpodtu.
Bod: Doplnenie nov6ho dlena a vol'ba predsedu Komisie pre ochranu verejndho poriadku.

Hlasovanie poslancov: Za: 4 poslanci
Proti: 0 poslancov
Zdri,al sa: 0 poslancov

Za zapisovatefa starosta obce urdil Mgr. Eriku Forg6dovri v spoluprdci s Ing. Margar6tou
Klimovou, ktorri napise z6pisnicu zo zvukovlr o zdznamu.
Za ovetovateliov ziipisnice starosta urdil Evu Ka5tierovri a ZlaticuGroschovri.
Za napisanie uznesenia urden6 Ing. Margar6ta Klimovri.

3. Kontrola pllenia uzneseni
3'1) OIIJ zvoLat dotknut6 osoby a prejednat' pripomienky k projektu ,,Oprava miestnej

komunikiicie ku kostoiu, Bafto5ova Leh6tka" za pritomiosti posiancov Klima,
Forgrida alebo Koll6ra - splnen6, bliZ5ie vyjadrenie bude pri uoae s;

3 2) OcrJ pozvat p. Michala Beria na najbliLiie"zasadnutie OcL - splnen63.3) Zvercjnil vyberovd konanie ,,Chodnik cez cintorin, Bartosova Leh6tka,, 2x
v tliZdenniku Ziarsko, Stiavnicko, Larnovicko v termine jeden mesiac - splnen6,
prebehlo uL aj vyberov6 konanie

3.4) OcrJ zvolat na OcZ dira 30.09.2015 dotknutd osoby v projekte ,,Jastrabd,privodnd
potrubie zTKZ do VDJ" azverjnit' projektovri dokumentdciu v dostatodnom
predstihu na intemetovej striinke - diastodne splnen6, prftomny je aj Ing. Neuzer
z Voddrenskej spolodnosti, ktory ozrejmi situriciu a predstavi prl;"n, nikol,ko a;
na OcU boli doruden6 podklady i.r, u jei konani a OcZ

3.5) Komisii na ochranu verejndho poriadku prediZit lehotu na vyrie5enie
nevybavenych uzneseni (,. 2gr2015 d. d, a, E, - nesplnen6, prejedn6 sa podas
zasadnutiaOcZ

3.6) OcIJ ptizvat'hlavnri kontrol6rku obce Ing. Ivetu Sovdikovri na riadne zasadnutie
OcZ dira30.09.2015 - splnend

Starosta obce predstavil pritomnym novri hlavnri kontrol6rku obce Ing. Ivetu Sovdikovri.

- Pani Zlatica Groschov6 Liada opreditanie zripisnice zo zasadnutia 226.08.2015, nakol'ko
nebola zverejnen6 v dostatodnom predstihu a opakovane pripomienkovala uznesenia
z 26.08.2015 nasledovne:
3912015 - berie na vedomie, bod e) a0 bol zverejneny do 29.09.2015 na webovej str6nke
obce aj vo v .09.2015 boli po opakovanej
chfbajri: 1. mie: N6vrh na priipevok pr o ktorom hovorila
Mgr. Erika ukladacie uznesenie k bodu predloZit, pisomnri
spr6vu, o ktorti som Ziadala od Ing. Margarety Klimovej (a,b,c), 3. uznesenie 4012015 - OcZ
schvafuje ...'doplnend starostom obce aL 29.09.2015, 4. uznesenie d. 4ll20l5 - OcZ uklad6 a)
zvolat' dotknutd osoby, prejednaf pripomienky k projektu ,,oprava miestnej komunik6cie.!
chyba termin, hoci hlasovanie v z6pisnici je, kde bo1 uiden;p termin 04.09.20i5, d) hlasovanie
za zvolanie obdanov v projekte Jasftab|- privodn6 potrubie - do najbliZ5ieho zasadnutia, diLe
tohto a zvetejnit mateiily vopred (vyriesend na tomto zastupitelistve) fl prizva( hlavnri
kontrol6rku - je tu - splnen6, ale odstriinit zuzneseni termfn zasadnutia 30.09.2015. ktory
podas hlasovania e5te nebol znftmy. Chyba ukladacie uznesenie: Informovat' vpripade



nepdtonmosti starostu, z6stupcu starostu,- vz6pisnici za otom hlasovalo. Zdpisnica nebola
este 28.09 .20 1 5 podpisan6, preto poLiadala preditat z6pisnicu.
Poslanec JUDI. Klimo zd6raznil avysvetlil obdanom, Le pri pfsani aschvafovanf uzneseni
azftprsnice pochybili v5etci poslanci, pretoZe nahr6vka zo- zaitupitel'stva neexistuje, apreto
bola niekollkokr5t doplian6 a pozmeriovanl. Fani Eva Ka5tierovi poved ala, ie sa necfti by
vinn6 v tejto veci, nakol'ko sa pred prejedndvanim bodu R6zne ospravedlnila apri hlasovani
o uzneseniach nebola pritomnil. Jednotlivd uznesenia sa vSak odhlasovali podas sch6dze.
Chfba zixetednl hlasovanie, do spdsobilo nezrovnalosti v napisanych uzneseniach.
Diskusia o predch6dzajucej zripisnici a platnom rokovacom poriadku.

Jastrabd - ne TKZ, nem
a stavebn6mu povoleniu
Starosta poLiadal Ing. Neuzera zo Stredoslovenskej vodrirenskej spolodnosti aby sa vyjadril
a oboznitmil l'udi s projektom, nakol'ko dokument6cia bola len dnes elektronicky-dorueena na
OcU.
Ing. Peter Neuzer, Stredoslovenskri vod6renskri spolodnost': PredloZil OcZ projektovri
dokumentriciu zitmeru, ktory povaZuje za prospe5ny pre Jastrabri aj Bartosovu Leh6tku.
Zlatica Groschov6: Aky prinos budri mat' obdania obce Bartosova Lehotka z vodovodndho
potrubia pre Jastrabri?
Ing. Peter Neuzer: Tu sa samozrejme prioritne riesi Jastrabri.
Zlatrca GroschovS: Zopakovala otizku: io z toho budri mat' obdania Barto5ovej Leh6tky, Ze
bude vodovod do Jastrabej cez na5u obec?
Ing. Peter Neuzer: Na trito otlzku Vrim neodpoviem, nakol'ko som projekt neprojektoval. Tu
ide prim6me o to, aby Jastrab|maradostatodne kvalitnri vodu.
zlatica Groschov6: TakLe obdanov Bartosky nejde v6bec v tomto projekte?
Ing. Peter Neuzer: Tak by som to nepovedal, obdania sa m6Zu napojit' aj na toto prfvodn6
potrubie.
Miroslav Ko116r: Na minulom zastupitel'stve sme sa dohodli, Ze je potrebne zvolaf obdanov
dotknutej dasti obce, nakofko sa rozkope cel6 star6 dast' obce, cez tu cestu prech1dza
jestvujrici vodovod, ktory m6 svoje roky am6Le sa presunom taLkych mechanizmov
po5kodit'. Neviem, do presne projekt zahiia, di je plSnovany novy kryt cesty, alebo len
polovidny. Pokial' je plinovanlf novy kryt cesty, je moZnosf , Le o fti roky sa bude rozko p6vat'
znova, nakofko sa zemina pod iou bude hybat' . T akLe n6vrh j e, zvolaf obdanov, ktorych sa to
tyka a byvajn v blizkosti a budri mat' sfaleny pristup, blato, pra5nost'...preto padla od
kolegyne ottuka, do n6m to prinesie a do n6m to vezme. V projekte nikde nie je zahrnut1
rekon5trukcia jestvujriceho vodovodu, mohlo by sa to spojit' s odkanalizovanim starej dasti
obce. Nakol'ko o projekte vieme vellmi m6lo, a na Jastrabej bol predstaveny v roku 2014 ak
nie sk6r, nemohli sme dat'dopredu podnety anilrhy k riprave projektu.
Ing. Peter Neuzer: Tento projekt je na zadiatku, md podobnost'k rcalizadnlmu projektu ale
st6le je moZnost' sa k nemu vyjadrit'. To znamenS, ak savy vyjadrite, Le sniedim nesrihlasite,
projekt sa zadne prerhbat', ak budri n6mietky opodstatnen6. Len pred chvil'ou som sa od
starostu Jastrabej dozvedel, Ze bolo riesen6 aj nov6 trasovanie.
Eva Kastierov6: Na toto novd potrubie sa budri m6ct'pripojit'aj obdania obce?
Ing. Peter Neuzer: Ano. Investidnlf riaditef Vodrirenskij spoioenosti pove dal, Le obyvatelia
BL sa m6Zu napojit'.
Starosta: V projekte to ale nieje.
Starosta Jastrabej, p. Sklenilr: Chcel upresnit' niektor6 inform6cie ohlladom trasovania
a financovania projektu - v prvej fdze bude investorom na 90 Yo obec Jastrab6. V projekte sa
v6bec nepodita s nejakymi novymi pripojkami v starej dasti obce BL. VyuZitie je len, 2eby sa
nalievalo do stardho rezervotra a starym potrubfm by bolo dodrivan6 do domiicnosti. Co sa



tyka ripravy cesty: spriivcom tejto cesty III. triedy je BBSK, oni majri poZiadavku, Ze investor
musi zaasfaltovat'polovicu cesty s tym, Le ak to ujednotime a do konca novembra predloZime
ta(ito projekt nebriinia sa tomu, Ze BBSK by na rok2016 dala do investidnych nrikladov, aby
zafrnancovali druhri dast' cesty, Le by sa potiahla nov6 asfaltka cez stani dast' obce aL. po
katastr6lne uzemie Jastrab6. Moment6lne sa vyhody pre BL nejavia, ale stiile je to v rokovani.
Dalej Vds chcem vopred oboznSmif , Le pracuj.-. ru novom trasovani. lvly za trito vodu
bojujeme niekofko rokov, takLe ak sa aj zmeni trasovanie, my vodu potrebujeme, nakol'ko je
z6vadn6, najma pri nadmernych zrhlkach. K n6kladom sa momentdlne neviem presne
vyjadrit', predbeLny n6klad je7I0 000 € plus DPH, ale ked'Ze investor bude obec Jastrab6, pre
Viis to nie je z6vazne. Chcel by som len poZiadat pfna starostu aposlancov aby sa-to
zbytodne nenat'ahovalo aaby nfim poskytlipisomn6 stanovisko, ktord musim vpripade
nov6ho trasovania predloZit'.
Zlatica Groschov6: Navrhli sme uZ minule, aby bola zvolan| verejnii schddza a podlia
stanoviska obdanov a priklonime na ich stranu.
Miroslav Koll6r: Je falke aby piati fudia rozhodli o tak vellkom projekte bez prerokovania,
takZe urdite nepod6me stanovisko hned', nakol'ko ztolxo do tu dnes odznelo sa javi pre
obdanov BL viac negativ ako pozitiv.
Starosta Jastrabej: Kedy asi by bolo moZne zvolat Va5ich obdanov, my sa prisp6sobime,
nakol'ko n6s tladi das.

Eva Ka5tierov6: Kadial' vedie novd trasovanie, nakoliko v tomto projekte to nie je zakreslen6?
Starostovia BL a Jastrab6. Vedie cez Lridku, pri pozemkoch p. Forg6da.
Starosta: Bez pripojok. P6n lng. Zabka nesrihlasil spripojkami na novom potrubi, prisfiibil
v5ak opravit' pripojky na starom potrubi atiel. novy asfaltovy koberec na ceste, ale o tom
v tomto projekte nid nie je.
Miroslav Koll6r: NaSe potrubie m6 svoj vek a ob6vame sa ponich.
Diskusia o tlaku vody v obci a rekon5trukcii pripojok.
Ing. Peter Neuzer: Napojenie aL po vodomer je ne5tandardn6. Kanalizdcia nie je investicia,
ktor6 by sa realizovala, pretoLe je to finandne n6rodnd a pre trito obec sa nedajri derpat'
eurofondy, ale nejakd ind programy,takLe to nepripad6 do rivahy.
Eva KaStierov6: Kofko by st6la pripojka? Platil by si ju kaZdf ridastnfk individu6lne?
Ing. Peter Neuzer: My sme matersk6 spolodnost', pripojky rie5i Prev6dzkov6 vod6rensk6
spolodnost'. My zabezpedujeme strategick6 investicie, diLe my sa pripojkami finandne
nezaoberiime.
Starosta Jastrabej ozrejmil ako je to s vlastnictvom a spr6vou pripojok. Diskusia a moZnom
po5kodeni existuj ricich pripoj ok.
Ing. Peter Neuzer: odovzdal projekt poslancom a poprosil o skor rojektu.
Ndvrh: OcZ uklad6 OcU zvolat' zltromaldenie obdanov na sp prerokovanie
projektu Jastrab6 - privodnd potrubie zTKZ do VDJ - Liado k rizemn6mu
a stavebn6mu povoleniu na 14.10.2015 o 17:00 v s6le KD za pritomnosti zSstupcov
Stredoslovenskej vod6renskej spolodnosti BB, obce Jastrab6 a dotknutych obdanov.
Hlasovanie: Za: 4

Proti: 0
ZdrLalisa: 0

N{vrh bol prijafy.

Starosta navrhol predftat' zripisnicu z minuldho zasadnutia OcZ. Ing. Margareta Klimov6
preditala ziipisnicu z 26.08.20I 5
Poslanci diskutovali o nezrovnalostiach v z6pisnici 712015, napr. p. Groschov6 poznamenala,
Ze p. Grosch sa p!,tal, di OcU dal zamietav6 stanovisko k t'aLbe bentonitu, na to odpoved'
nedostal a nie je to jasnd ani zo ztryisnice. Groschovii: Dala obec BL firme Regos zamietavd



stanovisko ktalbe? Starosta: Takdto stanovisko sme nedali, nakol'ko nemoZeme niekomu
zakizat taLbu, ktorri sme nepovolili. (povolil ju obvodny bansky rirad)
Ing' Margardta Klimov| preditala stanovisko Obvodn8ho banskdho riradu k Ziadosti obce
Bartosova Leh6tka 224.06.2015 ozaujatie stanoviska kzastaveniu fa1by vkatastr6lnom
uzemi BL, dobyvaci priestor Doln6 Ves spolodnost'ou Regos s.r.o., v ktorom spolodnost,
potvrdzuje, I'e m6Le vykon6vat' dinnost' v danej lokalite v srilade s rozhodnutim Obvodn6ho
bansk6ho riradu.
Ing' Margar6ta Klimov6 preditala stanovisko spolodnosti Regos, s.r.o. k Ziadosti obce BL
o zaujatre stanoviska k zastaveniu taLby v katastr6ln om izemi BL, dobyvacf priestor Dolnti
Ves.
Eva Kastierovii: T6to spr6va je zaevidovan6 na obecnom rirade 24.06.2015
Miroslav Koll6r upozomil, Ze tento dokument sa tyka toho, di je alebo nie je t,aiba
pozastaven| a pitn Grosch sa pytal, di obec poslala zamietave stanovisko Bansk6mu riradu, ak
tak neuroblla, aby tak spravila. V5etci poslanci boli proti taLbe,je to aj v uzneseni, treba to
pouZit'.
Lubomir Nemdok: Cely spor vznikol na zirl<Lade toho, Le na OcU pri5lo 29.10.2014
rozhodnutie OBU. My ako obyvatelia sme dali podnet OcZ, predo nebolo toto rozhodnutie
o t'aLbe zverejnend tak ako malo byt . Probl6m je, Le sme ako obdania nemali pr6vo do 15 dnf
od rozhodnutia Banskdho riradu sa odvolat'. To, Le ,ste teraz prijali rr.r.r.ni., Ze ste v5etci
protit'aLbe, je sfce pekn6, ale je to neskoro, lebo OBU jurn. ttupirul vo svojej spr6ve, Ze do 15
dni neboli podand Liadne n6mietky vodi otvrirke a doblfvaniu firmou Regoi s.r.o. Tym pridom
n6.m bolo znemoLnend to, aby sme sa mohli odvolaf vodi tomuio rozhodnutii zdia
29.10.2014, ktord bolo dorudend na OcU. Na zftklade tohto Vds ako OcZ vyzyvam, Le ak aj
teraz po5lete nejak6 veci na OBU, nebudri to brat'v rivahu, pretoLe sme malilehotu 15 dnf od
29.10.2014 na vyjadrenie k tomuto rozhodnutiu. Nikto sa nevyjadril, pretoZe rozhodnutie
nebolo zverejnen6 na obecnej str6nke, vo vyveske ani vyhl6send rozhlasom. Tych 15 dni sme
nestihli nikto. To, Ze maju teraz pr6voplatn6 rozhodnutie o t'aLbeje pravda a vy ako poslanci
uZtetaz to musite rie5it'nejako inak a nie uznesenim, ktor6 nem6Liadnuv6hu.

za pritomnosti poslancov, nie v urdenom
termfne, ale nesk6r, 24.09.2015. Zaujalo sa stanovisko, podfa ktor6ho sa cesta moment6lne
robit' nejde, urobia sa len ripravy, aby mohla fungovif aj pani Sabolov6 aj zaI-tradk6ri.
Nivelita odralky sa zniLi o 20 cm a vyberu sa blativ6 veci a Llaby ay', po odraLiu. p. Skopec
urobil rozpodet riprav na cca 1200 Eur. Zmeny bud]u zapracovand do projektu azvoli sa
nridzov6 riesenie.
Eva KaStierovri preditalavyjadrenie Ing. Nogu k pripomienkam Ing. M6rie Strihovej - Oprava
miestnej komunik6cie ku kostolu BartoSova Leh6tka
JUDr. Klimo: Zhrniem to, probl6m nie je vprojekte, ale inde. Pani Sabolov6 si nadierno na
obecnom pozemku postavila cely mur ad,ala si tam Siny, do je riplne v rozpore z projektom,
pretoZe sa na mieste robilo meranie aterazje to riplne niekde inde a je moZnost', L€ by sa ceI6
cesta posunula viac k domu p. Klemma. Pani Sabolov6 musf robit'to, do jej dovol'uj e zftkon,
aj ked' si chce ochr6nit' svoj majetok, ale je to v rozporc so z6konom u na -i..u.h projektu sa
to prejavuje. Kym sme tam boli priSla brirka azcestyjej do domu netieklo ni8, len zjej
vlastnej zithrady aLlabu popod jej mrir, ktory to podmyvalo, diZe aj na to by bolo treta
odbornfka, do sa na to pozrie.

N6vrh: OcZ schval'uje uvol'nenie finandnych prostriedkov na dodasnri fpravu cesty medzi
domami t,.25 a 5. 26 do 1 200 Eur.
Hlasovanie: Za: 4



Proti: 0
ZdrLali saz 0

N6vrh bol prijaty.

6. Chodnik cez cintorin
Miroslav Kollir: Bola vypisan| nov6 v
bliZ5om zist'ovanf sme zistili, Le frma,

nrim bolo odp
postripila d'alS

s.r.o., Zvolen 0 Eur, (nie sri platcami DpH) Effe, s..r.o.,Kremnica s cenou 11 672,41s DPH aBezftkk etn6 siavebnd pi6ce Ig 211,34€ s DpH.
\lYlh' Komisia vybrala p_onuku firmy Effe s.r.o. Kremnica s ponukou 9 727,016 Eur bezDPH (1 1 672,47 Eur s DpH)
Hlasovanie: Zz:

Proti:
ZdrL,zli sa:

Nrivrh bol prijaty.

4

0

0

OcZberie na vedomie rozhodnutie Komisie pre vyberov6 konanie na projekt Chodnik
cez cintorin o schvdlenf spoloinosti Effe s.r.o.

7. Ndv
Ing. Iveta Sovdikov6
Barlo5ova Lehdtka

lne ti hlavn6ho ko a
preditala svoj n6vrh plinu kontrolnei hlavn6ho kontrol6ra obce

zlatica Groschovd.: Kto vykontwapriebeLnri a predbeZnri finandnri kontrolu?
Ing' Iveta Sovdikovri: Podl'a Va5ich smemfc obce? Pracovnik vykoniiva predbeZnri a starosta

priebeZnri. Lenle tym,le vy ste urobili novd uznese.nie, bude pii"b.zn,i vykon6vat, asi ocZ,
lebo vy ste mu (starostovi) stanovili len 300 Eur. Cize sumy, ktor6 sri nafakturach vyS5ie
musi schvalovat OcZ.
N6vrh Ing. Sovdikovd Liada upravit' smernice a stanovit' poslancov, ktori by schvafovali

pretoZe ak vat nafaktriru, bude to zdrLiavat das.
M6Zeme to zasadnuti.
mie n{vrh osti hlavn6ho kontrol6ra obce.

Presunuty na najbliZ5ie obecnd zastupitelbtvo.

9. Prvi riprava rozpoitu.
Presunuty na najbliZ5ie obecn6 zastupitelistvo.

10. Ziadosti a st'aZnosti obianov
10'1 ) Erika Forg6dovii, vedrica Sf - Ndvrh ozakripenie kompost6ra pre jed6lensklf
a restauradny odpad do MS.
Zlatica GroschovS: Na z6klade vykonandho prieskumu som zistila, Ze existuje firma INTA,
ktor6 posobi aj v I. aII. Zakladnej Skole v Krimnici,- navrhujem spojit' sa s n"imi, nakolko si
nemyslim, Ze Skdlka s taklfmto podtom deti potrebuje kompost6r. Hl'ad6m lacnej5iu verzis,
ktor:i by spiiala v5etky naleZitosti zirkona.
Starosta: Vedrica Sl si urobila tieZ prieskum v 5k61kach, kde to funguje, diivam kolovat,
cenovf ponuku, kde najlacnejsi kompostdr stojf 13g0 Eur s DpH.
Poslanci: Treba preverit' v5etky skutodnosti, urobit' prieskum apoLiada( starostu Dolnej Vsi
aby sa ich obec pripadne spolupodielalanafinancovani.

6



il3r*n' 
ocz uklad6 ocu urobit' prieskum trhu, oslovit' spolodnost' INTA a starostu Dolnej

Hlasovanie: Za: 4
proti: 0
Zdrtali sa: 0

Ndvrh bol OcZ prijaty.

sprdvcu webovej str6nky.
poLadovanrj formu. Do roku 2013 to

a veci, ktord chceme aby tam boli nie
ddOcIJ?

olo zverejnend do 24 max4g hodin.
luve?

a5kolfm nov6ho dloveka. Suma 10 Eur nie je anina cestu' Podl'a prieskumu sa ceny pohybujri od 30 do 50 Eur. M6j niivrh je 30 Eur mesadne,diZe spodn6 hranica.
zlatica Groschovii: Ako dasto dostiivate od ocu mater i6ly navkladanie?
Michal Beio: Ked'treba niedo zverejnit,,dostanem to do rrit< alebo mailom.Ing' Sovdikovii: Ked' sa uZ bude rob"it'nov6 zmluva Liadamju upravit', nakollko t6to je vel,mivseobecnii a neobsahuj e Liadne terminy a pod. M6m vyhrady aj k str6nke, ktorri jeneprehl'adn6.
Ing. Perina predniesol svoje n6pady avyrtrady k internetovej str6nke.

ffirmo: 
Bude vypracovan 6nov6 zmluia, do ktorej sa zakomponujri aj pripomienky Ing.

N6vrh: ocz uklada ocIJ uzatvorit' novri pracovnf zmluvu pre p. Michala Beriom -BMTechnik s mesadnou odmenou 30 Eur po rL6io^n1 ootoa..
Ijlasovanie: Za: 4

proti: 0
ZdrL,aIi sz: 0

Nrivrh bolOcZ prijafy.

ie pracovnej zmluvy.
v6 bola prijata na OcU cez projekt UpSVaR,
30.09.2015 aona Liada predihit'zmluvu do

je to nad 300 Eur, musi to schvrilit' o"z. r"d::lT i#itfiffi il#,"r1fyll;3!?1$f,l,il
pracovn6ho pomeru Mgr. Eriky Forgridovej s mesadnou mzdou vo
ostriedkov rozpodtu obce.

4
Proti: 0
ZdrL,ali saz 0

Nr{vrh bolOcZ prijaty.

edu Komisie pre ochranu verejn6ho poriadku
aj funkcie dlena, dile ndm ostala komisia
lnit'. Dlh6 roky to robila Mgr. Slavomira
v nej pracovaf . D6vam n6vrh, aby sme ju

Eva Kastierovii: Musime mat'Komisiu verejn6ho poriadku?
Starosta: zvollrr ste si ju na styri roky a tie probldmy treba riesit,.



Miroslav Koll6r: Roky to robili poslanci, ale nebolo to dobr6, som za to, aby boli ur6eni
fundovani I'udia, ktori budri rie5it'probl6my obce.
N6v$: OcZ voli predsedu Komisie na ochranu verejn6ho poriadku JUDr. Du5ana Klima
a doplfla zadlenaMgr. Slavomiru HodruSskir.
Hlasovanie: Za: 3

Proti: 0
ZdrL,ali sa: I (Eva Ka5tierovri)

Nrivrh bolOcZ prijaty.

10.5) Miroslav Koll6r: N6vrh na doplnenie dlenov do Komisie pre verejn6 obstardvanie,
vystavby Zivotndho prostredia
Navrhujem doplnit' zadlenazradov odbomikov Ing. Viliama Schmidta, ktory sa venuje tejto
problematika dlh6 roky a mii nastudovany zitkono verejnom obstardvani.
Hlasovanie: Za: 4

Proti: 0
ZdrLalisa: 0

Nfvrh bol OcZ prijaty a Komisia doplnend.

11. Informricia - vfiazdov6 stretnutie poslancov BBSK
Starosta: Nakofko vyjazdove stretnutie BBSK sa mii uskutodnit' v okrese ZH, zo Siestich
vytipovanych obci sa im najviac pddrlana5a s6la. Podl'a predbeLnych informdcii sa uskutodni
vpiatok 9.10.2015,- das sa uZ niekol'kol<r\t zmenil. Vo Stvrtok je rokovanie so Zupanom
v Starej Kremnidke a v piatok u niis. P6vodne malo byt'vSetko u n6s, st6le sa to meni.
OcZ berie na vedomie.

12. R6zne
I2.1) Bc. Lenka Bal6Zov6 podala inform6ciu o pripravovanych akcirich SPOZ-u na
nasledujirci mesiac. Dia 11.10.2015 sa uskutodni Mesiac ricty kstar5im, drifam, Ze poslanci
niim pom6Zu s obsluZnou dast'ou programu, plagdty uZ sri v obci. V rrimci sl6vnostn6ho
programu budeme gratulovat' j ubilantom.
OcU berie na vedomie.

I2.2.) Miroslav Koll6r informoval o cenovom prieskume na vymenu garfuLovej br6ny na
hasidskej zbrojnici. Pri5li tri ponuky, najlacnej5ia ponuka bola od fi.my ALEX- br6nov6
syst6my, Trnavdhora s ponukou cez 900 Eur.
OcU berie na vedomie.

I2.3.) Eva Ka5tierovri: Kto poskytuje servisnd konzultadnd sluZby ohl'adom infosyst6mu
namiesto p6na Donovala?
Ing. Klimov6: Kybertech - Peter Luk6d, do robi pre matersk6 sk6lky aj v zH.
Eva Ka5tierovii: Je s nim uzatvoren|zmluva?
Ing. Klimov6: Ano.
Zlatica Groschov6: M6 urdenri mesadnri taxu?
Ing. Klimov6: Ano. 35 Eur mesadne.

12.4.) Zlatrca Groschov| informovala ako pokradujri vo veci rozhodnuti a d,J a d.2 apred,itala
rozhodnutia.
N6vrh ('.I: OcZ berie na vedomie uznesenie Ustavn6ho sridu Slovenskej republiky zo dia 16.
9.2015, spis. zn. L US 37812015, ktorlim.spojil konania spis. zn. tSSZStZOti a spis. zn.
1552612015 do jedn6ho konania spis. zn. I. US 378/2015



Hlasovanie: Zaz

Proti:
ZdrLali sa:

Nivrh bolOcZ prijaff.

Nrivrh t'.2: AcZ poveruje advok6ta Mgr. Michala Kidu na predloLenie vyjadrenia a spisov k
n6vrhom navrhovatefa, ktor6 sri predmetom konania spis. zn. I. uS 37gl2015
Hlasovanie: Za: 3

Proti: 1 (JUDr. Du5an Klimo)
ZdrLalisa: 0

Nrivrh bolOcZ prijaty.

Nrivrh (,'3: OcZ ukladri OcU zverejnit' na webovom sfdle obce rozhodnutie obecn6ho
zastupitelistva (,.113010912015 ako aj jeho vyjadrenie v konani na Ustavnom sride Slovenskei
republiky spis. zn. I. US 378/2015 podand prostrednictvom prdvneho ziistupcu.
Hlasovanie: Za,: 3

Proti: 1 (JUDr. Du5an Klimo)
ZdrL,ali saz 0

Nrivrh bolOcZ prijaty.

l2'5.) Bc' Lubomira Bielikov6 sa opytala, aky typ br6ny sa ide kripit' napoLiamuzbrojnicu?
Miroslav Koll6r: Zasuvacia rolovadka, zateplenS, nakol'ko sme mali prfsl'ub, Ze pride novd
auto s cistemou, aby sa dal objekt zateplit'.

12'6.) Eva Bielikov6: Upozornrla, Le strlle je v platnosti uznesenie, kde za vkladanie
dokumentov na internetovri str6nku je zodpovedn6 pani Roobov6. Bolo by dobr6 to zruSit'
a napisat' tam napriklad, pracovnfdka OcU, nech je to v platnosti aj ked sa pracovnfci
vymenia, alebo zvolit' osobu, ktoftr za bude zodpovednii za odovzdarrie dokumentov piinovi
Beiovi.
Zlatrca Groschovii: Tym, Le dala vypoved', nie je zodpovedn6.
Ndvrh: OcZ ruSi uznesenie o stanovenf p. Roobovej za zodpovednri osobu za vkladanie
materiiilov na webovf str6nku obce a OcZ ukladd OIIJ zabezpedif vkladanie materi6lov na
webovri str6nku obce
Hlasovanie: Za: 4

Proti: 0

Zdri,ali saz 0
Nr{vrh bolOcZ prijaty.

12.7.) Bc. Lenka Bal6Zovri: Chcem sa opytat', di uZ skondila hasidskd sez6na a ako ste v nei
uspeli.
Miroslav Ko116r: Boli rispechy aj nerispechy. io sa tfka malych deti, tam boli len rispechy.
Bude z toho vypracovan| spr6va, kde bude rczpisand ako sme sa a kde umiestnili, na
facebookovej str6nke budri doplnen6 fotografie avideri. Na poslednej vyznamnej stfaLi,
fin6le extraligy v Turdianskych Tepliciach, kde bolo cca 56 timov sme skondili na Stvrtom
mieste, v konkurencif medzin6rodnych druZstiev. N6m starym p6nom sa tam vel'mi nedarilo,
ale spracujem to a budem informovat'. Funguje aj Zenskd druZstvo po dlhom dase.
Dorasteneckd pomaly kondi a stane sa z neho muZsk6 druZstvo, MuZi nad 35 rokov aLensky
tim sa formuje, toto cestou by som privital uchddzadky, ktor6 by mali zdujem posilnit'tento
Zensky tfm. V zimnom obdobf sa zadina tr6novat', pokial' n6m to bude umoZnen6 tak
v kultrirnom dome, atiei sapodl'a podasia trdnuie vonku.

4

0

0
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Uviedol na pravf
rejnil rozhodnutie
cU. Ani na intem

tabuli. Tym p6dom l5-driov6 lehota, podas k
obdania teito obce padla. Tym pddom m6 priivop latne rozhodnutie firma Regos s.r.o. nat'aLbu.
Miroslav Kollar: ospravedhiujem sa, pochopil som to tak, Ze poslanci boli do tohozainteresovani.
Diskusia o t'aLbe.

!z9-l Jurai valach: projekt vodovodu sa bude este prejedn f'at, zvliflt?
Poslanci: Ano' 14.10.20ts o 17:00 bude verejne tiri^uzaenie obdanov, hovorili sme otomna zad,iatku sch6dze.

ohfadom EIA, do
zo zdkona,takna
zapracovanych aj

enie
ntrolu vedenia ridtovnictva od 01.01.2015 do
ojov a kontrolu rozpodtu do najbliZSieho

Hlasovanie: Za: 4
proti: 0
Zdril,ali sa: 0

Nfvrh bolOcZ prijaty.

12'13') Ing' Perina: Iste viete, le sa un6s kond uz asi tretia tanedn| zitbava nasich
n z pohl'adu, Le prv6 zdbavy boli v poriadku,
si, Le ul.to kazi meno na5ej obce.

ripite stav strechy Domu smritku na cech

rretia otinka:Na zrikrad itkil#;,T.nffllH i,;iTyrl#;";emnidke,
Lutile aj u nris sa chcem starostu di srihlasi alebo nesrihlasi s t'aZbou.
Starosta: K prvej otdzke:
svojmu ,pr.'o-o.*ncovi, are zftbavy ,o^ )J[i)fr'.;T'il"r1'Hi":::?&:Y;,'T::f g
vyjadria.
Miroslav Koll6r: Bol nejakf probl6m?
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Starosta: Konkrdtny probldm zatial nebol, ale bolo r6zne st'aZnosti, Ze si lludia musia strLLit
u ochranku,ktord sa im star6 o bezpednost,.
na minulom zastupitel'stve, je to aj v uzneseni.
na pfsomnri spr6vu.

Tretia otinka, di srihlasim s faZbou,- m6j osobnf itoot, alebo zastarostu?
Ing. Perina: osobny ndzor.
Starosta: Ja som za podnikatel'ov, ale ak ste si v5imli, ako jedinlf som aj na Starej Kremnidke
prezentoval, diul' tfch lomov vokoli nie je dost'. A Leby bolo lepSie najprv vrtaaitjeden
apotom sa pri5t'at' do inlfch projektov anie otvdrat viac lomw n*i. Kym sa jeden
neuzatvorianezrevitalizuje,nepovolit,d,al5i.

12. Schvdlenie uznesenia

Ing. Margardta Klimov 6 preditalauznesenia.

P o slanci hlasovali za pr edlo1en6 uzne senia takto :

Hlasovanie: Za: 4
Proti: 0
ZdrLali saz 0

Navrhovan6 uznesenie bolo jednomysel'ne schv6len6 poslan cami ocz,

13. Zhver

Rokovanie Obecn6ho zastupitelistva ukondil starosta obce Ijubomir Bielik a pod,akoval
v5etkym za u(,ast. Termin najbliZ5ieho riadneho zasadnutia OcZ je 04.12.2015 (piatok)
v zasadadke Kultrirneho domu o 17:00.

Overovatelia z6pisnice:

Eva Ka5tierov6:

Zlatica Groschov6:

Zapisala: Mgr. Erika Forgridovri:

V Barto5ovej Leh6tke, dria 09.1L2015
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